
Frøysland skole 
torsdag 19. oktober 2023 

 

 

Referat fra møte i SU – 12.10.23 

 

Til stede: Frida Vigeland (FAU leder), Hanne Bente Mittet (SU leder), Maria Bakke (ansatt), Camilla 

Danielsen (ansatt), Lotta (elev), Tiril (elev), Anette Stray (komm. representant), Annika Akselsen 

(komm. representant) 

 

Sak: 01.2023/23: Siden sist 

Skolen hadde en god oppstart på skoleåret. Skolens ansatte jobber etter et felles årshjul ift sosiale 

læringsmål. Nå for tiden har alle klassene utviklingssamtaler. FAU er fornøyd med begrepet 

«læringsbrett» som eleven bruker.  

 

Sak: 02.2023/24: Nytt fra FAU 

FAU har uttalt seg om leksebevisst skole (høringsforslag). FAU er skeptisk til leselogg og mengden av 

lesing hjemme.  

 

Sak: 03.2023/24: Nytt fra elevrådet 

Elevrådet har søkt BU om aktivitetsmidler til nye TL-leker. Elevrådet skal også søke til FAU.  

Elevrådet har hørt om planen «bedre sammen om et godt og trygt skolemiljø».  

 

Sak: 04.2023/24: Høring Leksebevisst skole 

Visjonen er krevende. Når elevene ikke liker å lese, kan motivasjonen blir enda dårligere.  

1.-4. trinn: Retningslinjene 1 og 2 er krevende, man bør ta utgangspunkt i at elevene får veiledning i å 

velge riktig bok til selvvalgt lesing. Bør det være fokus på grunnleggende ferdigheter?  

5.-7.trinn: Det er ønskelig med en åpen oppgave for de store også.  

 

Sak: 05.2023/24: evt 

Medvirkning til innsparing: er sendt inn i forms skjema.  


